
Protokół Nr XXII/2016 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 26 sierpnia 2016 roku 
 
 

Otwarcia obrad XXII sesji (sesja nadzwyczajna) Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał 
Przewodniczący Adam Mysiara. Powitał wszystkich zebranych, na podstawie listy obecności 
stwierdził że obecnych jest 15 radnych – pełny skład Rady Miejskiej. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Anetę Konieczną, wyraziła zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał wniosek Burmistrza o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie zmian w 
WPF na lata 2016 – 2028.  
Pani Skarbnik 
- wyjaśniła iż uwagi na  to że deficyt budżetu nie ulega zmianie nie ma potrzeby 
podejmowania w/w uchwały. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w roku 2017 w ramach 

współpracy z Lasami Państwowymi – Nadleśnictwo Jędrzejów. 
5. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2016. 
6. Rozpatrzenie rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXI/144/2016 Rady Miejskiej w Sędziszowie z 
dnia 28 czerwca 2016 roku, w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinka 
drogi wewnętrznej w miejscowości Czekaj.  

7. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w roku 2017 w 
ramach współpracy z Lasami Państwowymi – Nadleśnictwo Jędrzejów. 
Po kilkuletnich  rozmowach Nadleśnictwo zdecydowało się partycypować we 
współfinansowaniu w zakresie przebudowy 2 dróg na naszym terenie w wysokości 50%: 
- droga o nr geod.14-582 i 28-166 prowadząca do kompleksu leśnego Łysej Góry o długości 
1,375km szer.4,0 i 3,0m 
- droga o nr geod. 2-523 i 2-524/1 prowadząca do kompleksu leśnego Tarnia o długości 0,260 
km szer.5,5 i 5,0m 
umożliwi to bezkonfliktowy dojazd do kompleksów leśnych Nadleśnictwa Jędrzejów oraz do 
pól rolników indywidualnych i gospodarstwa rolnego szkoły rolniczej w Krzelowie, znacząco 
poprawi również dojazd do miejsca pamięci narodowej tj. Cmentarza Wojennego w 
Swaryszowie. 
Wartość kosztorysowa robót wynosi 259 777,21zł. 
Lasy Państwowe i tak muszą jeździć, jeżeli dofinansują to myślę że też będą poprawiać. 
Odczytał treść przygotowanego projektu porozumienia. 
Radny M. Żelezik 



- uważam że trzeba się zastanowić nad odcinkiem przez las bo problem ludzi zostanie, gdyby 
była zrobiona cała to łączyłaby się z Podsadkiem, jest to jedyna okazja aby o tym rozmawiać. 
Pan Burmistrz 
- rozmawiałem o tym z Nadleśniczym twierdzi, że dla niego priorytetem są drogi przez las. 
Drogi przez las oni sobie muszą zrobić sami, nie chciałbym do tych odcinków dokładać. 
Radny J. Jaworski 
- jest droga techniczna Sielec – Grązów przez las, Nadleśnictwo zagradza i nie ma przejazdu. 
Radny J. Strzelec 
- droga jest potrzebna dla ludzi. 
Pan Przewodniczący 
- wspólnie robimy drogę do lasu. Jest taka droga Sędziszów – Raszków skrót do Słupi ale gdy 
trwają prace wycinkowe szlabany są zamknięte i nie można przejechać, są to drogi leśne 
wewnętrzne. Jeśli jest taka możliwość zrobienia odcinka do lasu to bardzo dobrze. 
Pan Burmistrz 
- zrobili piękne drogi w Wojciechowicach w prawo, teraz są szlabany zastawione i nie można 
jeździć. Gdy woziliśmy tłuczeń na drogę w lesie Piła mieliśmy tam problem z Lasami 
Państwowymi. 
Radny J. Strzelec 
- droga powstała myślę że w związku z możliwością pozyskania środków unijnych. Teraz są 
inne przepisy, ścięte drewno ma być wyciągnięte do drogi i odebrane przez transport 
samochodowy. 
Pan Burmistrz 
- nic się nie stanie gdy tej drogi nie zrobimy ale i tak Nadleśnictwo będzie jeździć. 
Radny Z. Konieczny 
- Lasy Państwowe i tak będą jeździć a w Podsadku k/posesji p. Czerwiec wożą samochodami 
o tonażu 40t i łamią asfalt. Uważam że jest okazja to trzeba zrobić. 
Radny J. Jaworski 
- niech się wypowie radny Żelezik czy dla ludzi jest potrzebna ta droga. 
Radny N. Jawor 
- dziwi mnie to, ja jestem za budową dróg. Mamy połączenie Boleścice – Piołunka i tyle lat 
prosiłem o jej zrobienie, ciągle słyszałem że jest to droga w pola. Wreszcie przez 2 lata udało 
się zrobić odcinek 300mb, teraz trzeba położyć asfalt bo woda zmyje i zniszczy.  Traktujmy 
wszystkich równo. 
Pan Burmistrz 
- to nie jest droga w lesie ona prowadzi do lasu i obsługuje trzy razy tyle indywidualnych 
działek. 
Pan Przewodniczący 
- zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania. 
Głosowanie 
15 głosów – za                           uchwała Nr XXII/147/2016 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- zwołanie sesji było konieczne w związku z podpisywanie w poniedziałek umowy na 
wykonanie obudów śmietnikowych. Sprawa toczy się od 2015 roku, raz był ogłoszony 
przetarg ale nie było na tyle zabezpieczonych środków – było 330tys. a oferty wpłynęły dużo 
wyższe. Przetarg unieważniono i ogłoszono nowy, który został rozstrzygnięty. Wybrano 
ofertę za 414.544zł (najwyższa była 620tys.), aby móc podpisać umowę należało przenieść 
środki i stąd potrzeba zwołania sesji. 
Deficyt nie ulega zmianie. 
Omówiła uzasadnienie zmian w budżecie: 



Zwiększa się budżet gminy po stronie dochodów o kwotę 20.544,80 zł  
jak niżej: 
- w dziale 700, 801 i dziale 900 zwiększa się razem o kwotę 14.544,80 zł w związku z 
przewidywanym większym wykonaniem dochodów oraz odsetek niż planowano. 
- w dziale 758 rozdziale 75801 zwiększa się o kwotę 6.000,00 zł – zostały zwiększone środki 
części oświatowej subwencji ogólnej. 
Zwiększa się budżet gminy po stronie wydatków o kwotę 133.744,80 zł  
jak niżej: 
- W dziale 750 rozdziale 75023 zwiększa się o kwotę 14.500,00 zł na nowe zadanie pn. 
„Zakup dysków macierzy dyskowej i instalacja”, rozdziale 75095 o kwotę 100.000,00 zł na 
wynagrodzenia i pochodne pracownikom interwencyjnym. 
- W dziale 758 rozdziale 75801 zwiększa się o kwotę 6.000,00 zł – kwota przeznaczona na 
dofinansowanie doposażenia szkół i placówek  w zakresie pomocy dydaktycznych”.  
- w dziale 754 rozdziale 75412 zwiększa się o kwotę 700,00 zł jako dotację podmiotową w 
celu zapewnienia gotowości bojowej jednostki ochrony przeciwpożarowej włączonej do 
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego w OSP Krzcięcice, oraz o kwotę 10.000,00 zł z 
przeznaczeniem na potrzeby utrzymania obiektu KP PSP Jędrzejów jako fundusz wsparcia.  
- w dziale 926 rozdziale 92695 zwiększa się o kwotę 2.544,80 zł na zapłacenie składki 
członkowskiej za 2016 r. w związku z przystąpieniem do Lokalnej Organizacji Turystycznej 
Ziemi Jędrzejowskiej. 
Zmniejsza się budżet gminy po stronie wydatków o kwotę 113.200,00 zł  
jak niżej: 
- W dziale 400 rozdziale 40002 na zadaniu pn. „Odbudowa sieci wodociągowej na osiedlu 
Skarpa II etap”, oraz na zadaniu „Zakup pompy wodnej na ujęciu wody – hydrofornia 
Skarpa” zmniejsza się łącznie o kwotę 26.400,00 zł – zmniejszenie wynika z tytułu 
rozliczenia podatku VAT od zadań i zakupów inwestycyjnych. 
- W dziale 900 rozdziale 90001 na zadaniu pn. „Zakup urządzenia wysokociśnieniowego do 
udrażniania i czyszczenia kanalizacji” zmniejsza się o kwotę 20.500,00 zł, oraz w rozdziale 
90095 na zadaniu „Zakup samochodu asenizacyjnego” zmniejsza się o kwotę 66.300,00 zł. 
Zmniejszenia powyższe wynikają z tytułu rozliczenia podatku VAT od zadań i zakupów 
inwestycyjnych. 
Dokonuje się zmian po stronie wydatków, które nie mają wpływu na zmianę kwot budżetu w 
tym m.in: 
- z działu 750 rozdział 75023 przenosi się kwotę 50.780,20 zł do działu 720 rozdziału 72095 
w celu zabezpieczenia środków na zwrot dotacji i odsetek od projektu e-świętokrzyskie. 
-  dziale 801 z rozdziału 80101 przenosi się o kwotę 13.500,00 zł z zadań bieżących na nowe 
zadanie pn. „Budowa podjazdu dla niepełnosprawnych” do rozdziału 80150 (dotyczy Szkoły 
Podstawowej Pawłowice). 
- w dziale 900 rozdziale 90002 przenosi się środki w wysokości 82.384,80 zł z wydatków 
bieżących na majątkowe na zadanie p.n. „Wykonanie i montaż osłon na punkty selektywnej 
zbiórki odpadów komunalnych w Sędziszowie”. 
- w dziale 926 rozdziale 92695 przenosi się kwotę 6.000,00 zł z wydatków bieżących na 
majątkowe i tworzy się zadanie inwestycyjne p.n. „Budowa siłowni zewnętrznej w rejonie 
bloku Nr 1 na Osiedlu Na Skarpie w Sędziszowie”. 
Radny M. Żelezik 
- czy nie można było uniknąć zwrotu tych 50tys. nie przynosi to chwały waszemu 
wydziałowi, 
- dzielimy pieniądze których nie mamy. 
Pani Skarbnik 



- te zwiększenia już są wykonane, ale przewidywane dlatego że jeszcze będą do końca roku. 
nie można tak mówić że nie przynosi chwały, nadzór nad finansami ma RIO. Wycofanie 
uchwały dotyczącej drogi było rozstrzygnięciem Wojewody. 
Myśmy mieli interpretację RIO z Łodzi bez prawa do odzyskania podatku VAT i większość 
gmin tak miała. Teraz stwierdzono, że w części powinniśmy odliczyć, musimy oddać a o 
zwrot ubiegać się będziemy w Urzędzie Skarbowym. 
Pan Burmistrz 
- w sprawie podatku VAT jesteśmy taką jedyną gminą a inne mają teraz problemy, łatwo jest 
popełnić błąd. 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok 
Głosowanie 
15 głosów – za                uchwała Nr XXII/148/2016 
Ad. 6 
Rozpatrzenie rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXI/144/2016 Rady Miejskiej w Sędziszowie z dnia 28 
czerwca 2016 roku, w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinka drogi 
wewnętrznej w miejscowości Czekaj.  
Pan Burmistrz 
- proszę aby przyjąć rozstrzygnięcie i zastosować do decyzji Wojewody. Wcześniej było tak, 
że jeśli gmina była samoistnym posiadaczem to wystarczyło, teraz musi legitymować się 
własnością. Wyrok z 17 lutego 2016 roku „ droga może być budowana na gruncie 
stanowiącym własność gminy, musi być skomunalizowane i zakończony proces, my teraz 
jesteśmy na etapie komunalizacji. Starosta musi uznać że jest to mienie gminy i wystąpić do 
Wojewody o wydanie decyzji o skomunalizowaniu danej działki. Przedłużyliśmy umowę na 
końcowe rozliczenie do końca czerwca 2017 roku abyśmy zdążyli doprowadzić do końca 
sprawy własnościowe. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie przyjęcie rozstrzygnięcia Wojewody 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 7 
Przewodniczący zamknął obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                           Sekretarz                                          Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 


